
Zborovanje KZ pri Sv. Križu nad 
Mariborom se je v nedeljo, dne 30« 

oktobra dobro obneslo. Navzoči so bili 
najboljši možje te nase stare, .narojjj* 
trdnjave na meji. Shod je otvoril do
mači župan Tepeh. Za predsednika is 
bil izvoljen Ivan Hlebič. Govorila stat 
prol. Ivan Vesenjak o gospodarstva 
v državi, tajnik Zebot pa o političnem 
položaju. Sprejele so se te le resola* 
cije: 1. Stranki in Jugoslovanskemu 
klubu, posebej dr. Korošcu izrekamo, 
zahvalo in zaupanje. 2. Ugovarjam« 
proti razdelitvi Slovenije in zahteva
mo politično in gospodarsko samo
upravo. '6. Zahtevamo takojšnjo, vrni
«ev odvzetih 20 odstot. 4. Ugovarjamo 
proti novemu brezverskemu šolskema 
zakonu in zahtevamo verskonravne 
vzgojo. 5. Zahtevamo carine prost i*
voz goveje živine in mesa. 6. Zahte* 
varno pomoč po suši prizadetim: od
pis davka, živila za revne sloje (ko
ruzo) ter krmo, sol otrobi za živino,
7. Cenilne komisije za dohodnino nai 
se takoj vpostavijo. 8« Zahtevamo, da 
se pograuične trupe takoj odstranijo, 
službo na meji naj vršijo naši sinovih 

Sv. Peter niže Maribora. Na praz
nik Vseh svetnikov je Kmetska zveza 
in Ljudska stranka pri nas priredila 
politično zborovanje, ki je bilo prav 
dobro obiskano. Vodil ga je župan Flu
her. Poslanec dr. Hohnjec je poročal o 
vprašanjih zunanje politike, ki so sedaj 
na dnevnem redu. Poslušalci so z naj
večjo pozornostjo sledili tem izvajanjem. 
Nato je poslanec razpravljal o gospo
darskih zadevah, o davčni politiki naše 
vlade, o trošarini, o napovedi vinskega 
pridelka in o drugih zadevth. Zboro
vala so enoglasno izrekli Ljudski stran
ki in njenim poslancem popolno zau
panje s pozivom, naj vztrajajo v boju 
za pravilno in pravično ureditev naše 
države. Protestirali so zoper delitev 
Slovenije in zahtevali avtonomijo ne
deljene Slovenije. Protestirali so tudi 
zoper postopanje financarjev, ki pre
gledavajo kmetske kleti in prestikajo vse 
prostore. 

tfasi shodi. 


